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PROTOKÓŁ nr II/2014  
 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
 

odbytego w dniu 12 grudnia 2014 r. 
 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku godz. 1700 

 

Andrzej Firyn : Witam serdecznie wszystkich Państwa. Na początek mam taką prośbę 
organizacyjną, Ŝeby wszyscy wyłączyli telefony, gdy będziemy obradowali. Poproszę 
równieŜ dla celów nagrywania naszej sesji o to, by nie wchodzić w trakcie przemawiania 
komuś w głos. By na dyktafonie były wypowiedzi pojedynczych osób i Ŝebyśmy mówili po 
kolei. 
Na podstawie listy obecności stwierdzam, Ŝe jest piętnastu radnych na II sesji Rady Gminy 
VII kadencji i uwaŜam, Ŝe sesja zostaje otwarta. 
Dzisiejszy porządek obrad – mogę usiąść ? 
 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji: 

a. potwierdzenie prawomocności obrad, 

b. przyjęcie proponowanego porządku obrad, 

c. przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych komisji stałych  Rady Gminy         
    Osiek. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Osiek. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Osiek. 
5. Wolne wnioski i zakończenie obrad. 
 
Andrzej Firyn : Czy radni są za przyjęciem proponowanego porządku obrad ? 
 
Jarosław Graban: Proponowałbym, Ŝeby przesunąć, punkt 3 w miejsce punktu 2. To nam 
ułatwi pracę. Najpierw ustalić skład komisji rewizyjnej, a później dopiero skład reszty 
komisji. To będzie później dla nas łatwiejsze, bo członkowie komisji rewizyjnej nie mogą 
wchodzić w skład komisji społecznej i gospodarczej. Aby przestawić te punkty, bo 
członkowie komisji rewizyjnej nie mogą wchodzić w skład komisji gospodarczej. 
 
Teres Eggert: Ja proponuję przegłosować tą propozycję Pana Jarka, kto za, kto przeciw ? 
 
Andrzej Firyn : Dobrze. Kto jest za przesunięciem punktu 3 naszych obrad. Podjęcie uchwały 
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Osiek w miejsce punktu 2 podjęcie 
uchwały w sprawie powołania składów osobowych komisji stałych Rady Gminy Osiek.  Czyli 
uchwała w sprawie powołania komisji rewizyjnej będzie jako pierwsza. 
 
Kto jest "za" ? - 15 radnych. 
Kto jest "przeciw" ? -   0 radnych. 
Kto się "wstrzymał" ? -   0 radnych. 
 
Jako punkt 2 będzie podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
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Przed Państwem leŜą protokoły z poprzedniej sesji, z naszej I sesji. Czy Państwo się z nimi 
zapoznali ? MoŜna powiedzieć, Ŝe jest to stenogram, gdyŜ na podstawie zapisów z dyktafonu 
Pani Asia Chabowska sporządziła zapis, prawie Ŝe „słowo w słowo”. Nie raz tylko 
występowały zakłócenia, Ŝe mówiły naraz dwie osoby lub dzwoniły telefony i wówczas nie 
moŜna było rozpoznać słów pojedynczych. Kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 
sesji ? To jest ten protokół, który leŜy przed Państwem. 
 
Teresa Owczarek: W punkcie drugim ? Nie czytaliśmy. 
 
Andrzej Firyn : Nie czytaliście ? 
 
Teresa Eggert:  Dopiero widzę przed sobą. 
 
Andrzej Firyn : To zarządzam 5 minut przerwy, Ŝebyśmy przeczytali. 
 
Teresa Owczarek: To jest to samo, wiadomo. 
 
Andrzej Firyn : Ok. To jeszcze raz. Przyjmujemy protokół z poprzedniej sesji ? 
 
Kto jest "za" ? - 15 radnych. 
Kto jest "przeciw" ? -   0 radnych. 
Kto się "wstrzymał" ? -   0 radnych. 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednomyślnie. 
 
Kolejnym punktem dzisiejszych obrad jest przyjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Osiek. W związku z powyŜszym, proszę o podawanie kandydatów 
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Beata Szeible: Izabela Szumała. 
 
Andrzej Firyn : Czy Izabela Szumała wyraŜa zgodę ? 
 
Izabela Szumała: Tak, wyraŜam zgodę. 
 
Andrzej Firyn : Inne kandydatury ? 
 
Teresa Eggert: Myślę, Ŝe dobrą kandydaturą byłaby teŜ osoba Pana Wojtka Cherka, dlatego 
Ŝe ma juŜ doświadczenie w tym temacie. Ostatnie 8 lat uczestniczył w pracach komisji 
rewizyjnej. Dziękuję, tylko czy będzie taka zgoda ? 
 
Andrzej Firyn : Panie Wojtku czy wyraŜa Pan zgodę na kandydowanie ? 

 
Wojciech Cherek: Nie, nie chcę.  MoŜe ja, jako członek komisji. 
 
Teresa Eggert: Bo to się ukonstytuuje później. 
 
Andrzej Firyn : Teraz członkowie. Nie, nie, nie, chwila przerwy. 
 
Artur Skalski : Ale niezrozumiałe, czy się zgodził czy nie? Nie chce kandydować na 
przewodniczącego ? 
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Andrzej Firyn : Po konsultacjach, proszę o podawanie kolejnych członków komisji 
rewizyjnej. 
 
Bogumiła Worowska: Pani Teresa Owczarek. 
 
Andrzej Firyn : Pani Teresa Owczarek ? 
 
Teresa Owczarek: Nie, nie wyraŜam zgody do komisji rewizyjnej. Wolałabym być w 
gospodarczej lub społecznej. Byłam w społecznej juŜ 8 lat i chciałabym być dalej w tej 
komisji. 
 
Andrzej Firyn : Poproszę kolejne kandydatury. 
 
Jarosław Graban: Bogumiła Worowska 
 
Bogumiła Worowska: Ja teŜ wolałabym być w społecznej lub gospodarczej. 
 
Bogumiła Worowska: Roman Kłos. 
 
Teresa Eggert: Ma duŜe doświadczenie.  
 
Roman Kłos: Nie wyraŜam zgody. 
 
Teresa Eggert: Na ochotnika moŜe ktoś ? 
 
Andrzej Firyn : Czy jest ktoś wśród radnych, która sama zgłosiłaby do komisji rewizyjnej ? 
 
Bogumiła Worowska: Teresa Eggert. 
 
Jarosław Graban: Ma duŜe doświadczenie. 
 
Andrzej Firyn : Ja wiem, Ŝe jest to trudna decyzja i bardzo cięŜka praca. 
 
Teresa Eggert: Ja mogę być. 
 
Andrzej Firyn : O! Dziękuję Pani Tereniu. Pani Teresa Eggert. Czy są dalsze kandydatury ?  
W związku z tym, Ŝe nie ma dalszych kandydatur, proponuję głosowanie za przyjęciem 
komisji rewizyjnej w składzie: 
 
Izabela Szumała 
Wojciech Cherek 
Teresa Eggert 
 
Kto jest za przyjęciem proponowanego składu ? 
 
Kto jest "za" ? - 13 radnych. 
Kto jest "przeciw" ? -   0 radnych. 
Kto się "wstrzymał" ? -   2 radnych. 
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Jeszcze chwila konsultacji. Ustalam 5 minut przerwy w celu na ukonstytuowanie się komisji 
rewizyjnej 
 
Po przerwie. 
 
Andrzej Firyn : Przerwa zakończona, wracamy do obrad. Poproszę Panią Terenię Eggert 
o podanie składu osobowego komisji rewizyjnej. 
 
Teresa Eggert: To znaczy się, moŜe juŜ swoje funkcje przejmie tutaj Pani Iza. Została 
wybrana Przewodniczącą, myślę, Ŝe ona nam tutaj doskonale to przedstawi. Dziękuję. 
 
Andrzej Firyn : Pani Izabelo, poproszę.  
 
Izabela Szumała: Tak, komisja, skład komisji rewizyjnej wchodzą tak:  
 
Szumała Izabela – Przewodnicząca, Pan Wojciech Cherek – Sekretarza, Pani Teresa Eggert – 
członek. 
 
Andrzej Firyn : Skoro juŜ komisja rewizyjna się ukonstytuowała, proponuję podjęcie 
uchwały nr I/5/2014 Rady Gminy Osiek z dnia 12-12-2014 roku w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Osiek. 
Na podstawie art. 18a, ust. 1 z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U.                  
tj. z 2013 r. poz. 594 z późn. zm.) Rada Gminy Osiek uchwala co następuje: 
 
§1.Powołuje się Komisję Rewizyjną w składzie: 
     1. Izabela Szumała – Przewodnicząca 
     2. Wojciech Cherek – Sekretarz 
     3. Teresa Eggert – Członek 
§2. Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
      Przewodniczący Rady Gminy Osiek Andrzej Firyn 
 
Kto jest za przyjęciem odczytanej uchwały ? 
 
Kto jest "za" ? - 14 radnych. 
Kto jest "przeciw" ? -   0 radnych. 
Kto się "wstrzymał" ? -   1 radny. 
 
W głosowaniu za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, wstrzymało się 1. W związku 
z powyŜszym uchwała została przyjęta. 
 
Kolejny punkt naszych dzisiejszych obrad to wybór komisji stałych, to jest Komisji 
Społecznej oraz Komisji Gospodarczej. Proszę o podawanie kandydatur do Komisji 
Społecznej. 
 
Teresa Eggert:  Proponuję Terenię Owczarek, zgadzasz się ? 
 
Teresa Owczarek: Tak. 
 
Andrzej Firyn : Proszę. 
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Bogumiła Worowska: A ja proponuję Panią Beatę Szeible. 
 
Beata Szeble: Tak. 
 
Andrzej Firyn : Kolejne. 
 
Beata Szeibie: Bogumiła Worowska. 
 
Andrzej Firyn : Pani Bogumiło ? 
 
Bogumiła Worowska: Tak. 
 
Bogumiła Worowska: Justyna Kruk. 
 
Andrzej Firyn : Justyno zgadzasz się ? 
 
Justyna Kruk : Tak. 
 
Ewa Partyka: MoŜe jeszcze Pan Ryszard Nadolny ? 
 
Andrzej Firyn : Panie Ryszardzie? 
 
Ryszard Nadolny: Tak. 
 
Andrzej Firyn : Pan Ryszard Nadolny teŜ wyraził zgodę. 
 
Ewa Partyka: Roman Kłos. 
 
Andrzej Firyn : Panie Romanie ? 
 
Roman Kłos: Nie, nie wyraŜam zgody. 
 
Beata Szeible: Pan Janusz Pater. 
 
Janusz Pater: Tak. 
 
Ewa Partyka: Ja przepraszam, moŜe jeszcze Pan Artur Skalski. 

 
Artur Skalski : Nie wyraŜam zgody. 
 
Andrzej Firyn : Mamy 6 kandydatur do Komisji Społecznej. Jest to ilość wystarczająca. Czy 
jeszcze ktoś moŜe chciałby się zgłosić ? 
 
Izabela Szumała: MoŜe Pani Ewa Partyka ? 
 
Andrzej Firyn : Pani Ewo ? 
 
Ewa Partyka: Tak, mogę. 
 
Andrzej Firyn : To poproszę o kandydatury do Komisji Gospodarczej. 
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Ewa Partyka: MoŜe w takim razie Pan Roman Kłos do Komisji Gospodarczej. 
 
Andrzej Firyn : Panie Romanie, wyraŜa Pan zgodę ? 
 
Roman Kłos: JeŜeli otrzymam akceptację rady, to wyraŜam zgodę. 
 
Andrzej Firyn : Kolejna kandydatura do rady, komisji gospodarczej. 
 
Teresa Eggert: Jarek Graban. 
 
Jarek Graban: Tak, wyraŜam. 
 
Ewa Partyka: MoŜe jeszcze Pan Mirosław Połajdowicz. 
 
Mirosław Połajdowicz: WyraŜam zgodę. 
 
Ewa Partyka: MoŜe jeszcze Pani Teresa Owczarek ? 

 
Teresa Owczarek: Nie juŜ nie, jestem w komisji społecznej. Mogę być w tej i w tej, to nie 
przeszkadza. 
 
Andrzej Firyn : Moment, moment, wstrzymajmy się na chwilę, Pani Terenia Owczarek, czy 
Pani wyraziła zgodę ? 
 
Teresa Owczarek: Tak wyraŜam zgodę. 
 
Artur Skalski : Jeśli mogę, chciałbym swoją kandydaturę zgłosić. 
 
Andrzej Firyn : Pan Artur Skalski, tak. W takim przypadku, juŜ nie będziemy pytać o zgodę. 
Jeszcze momencik, czy jeszcze ktoś chciałby się zgłosić ? 
 
Artur Skalski : Czy wszyscy są w komisji ? 
 
Andrzej Firyn : Czy kaŜda osoba znalazła sobie miejsce w komisji ? Wobec braku dalszych 
kandydatur przeczytam teraz proponowane składy, albo Artur. Panie Arturze, Pan przeczyta 
proponowane składy. 
 
Artur Skalski : Komisja Społeczna: 
Owczarek Teresa 
Szeible Beata 
Worowska Bogumiła 
Kruk Justyna 
Nadolny Ryszard 
Pater Janusz 
Partyka Ewa 
Zgadza się ?  
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Komisja Gospodarcza: 
Kłos Roman 
Graban Jarek 
Połajdowicz Mirosław 
Owczarek Teresa 
Worowska Bogumiła 
Skalski Artur 
 
Andrzej Firyn : Proponuję, aby w przeciągu 5 minut obie komisje wybrały spośród siebie 
Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego, czyli się ukonstytuowały. 
 
Po przerwie. 
 
Andrzej Firyn : Panią Beatę Szeible poproszę o przeczytanie składu Komisji Społecznej. 
 
Beata Szeible: W skład Komisji Społecznej wchodzi: 
 
Przewodnicząca Beata Szeibie, wiceprzewodnicząca Teresa Owczarek. Członkowie:  
Nadolny Ryszard 
Kruk Justyna 
Pater Janusz 
Worowska Bogumiła 
Partyka Ewa 
 
Andrzej Firyn : Dziękuję. Pana Jarka Grabana poproszę o przeczytanie składu Komisji 
Gospodarczej. 
 
Jarosław Graban: W skład Komisji Gospodarczej wchodzą: 
 
Przewodniczący w mojej osobie, wiceprzewodniczący Pan Roman Kłos. Członkowie: 
Połajdowicz Mirosław 
Teresa Owczarek  
Artur Skalski  
Bogumiła Worowska 
 
Andrzej Firyn : Dziękuję. śadnych uwag nie ma ? Nie. 
 
Roman Kłos: Czy istnieje jakaś szansa, by w ogóle w tej komisji gospodarczej jeszcze jedna 
osoba pracowała ? 
 
Andrzej Firyn : Nikt nie chciał się juŜ zgłosić. 
 
Teresa Owczarek: I tak wspólnie pracujemy w komisjach. 
 
Andrzej Firyn : Czas juŜ na to był, nikt się nie zgłaszał. Czekaliśmy. Przystąpimy do 
przyjęcia uchwały numer I/4/2014 Rady Gminy Osiek z dnia 12 grudnia 2014 roku w sprawie 
powołania składów osobowych komisji stałych rady gminy.  
Na podstawie art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r.o samorządzie gminnym (Dz. U. tj.    
z 2013r., poz.594 z późn. zm.), Rada Gminy Osiek uchwala co następuje: 
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§1. Komisja Społeczna: 
Beata Szeible Przewodnicząca 
Teresa Owczarek Wiceprzewodnicząca 
Worowska Bogumiła Członek 
Kruk Justyna Członek 
Nadolny Ryszard Członek 
Pater Janusz Członek 
Partyka Ewa Członek 
 
§2. Komisja Gospodarcza:  
Graba Jarosław Przewodniczący 
Kłos Roman Wiceprzewodniczący 
Owczarek Teresa Członek 
Worowska Bogumiła Członek 
Skalski Artur Członek 
Połajdowicz Mirosław Członek 
 
§3.Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Firyn 
 
Kto jest za przyjęciem odczytanej uchwały? 
 
Kto jest "za" ? - 15 radnych. 
Kto jest "przeciw" ? -   0 radnych. 
Kto się "wstrzymał" ? -   0 radnych. 
 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie przez Radę Gminy Osiek. 
 
Kolejnym Punktem naszych dzisiejszych obrad jest podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Wójta Gminy Osiek. Ja przeczytam projekt. Państwo mają go przed sobą, 
mogą śledzić. 
Uchwała nr I/6/2014 w sprawie w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. Na 
podstawie art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym           
(tj. Dz.U. z 2013 r., poz. 594 z późn. zm.) oraz art. 8 ust. 2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r.      
o pracownikach samorządowych (Dz.U. z 2008 r. Nr 223, poz.1458 z późn. zm.) w związku    
z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009 r. w sprawie zasad wynagradzania 
pracowników samorządowych (Dz.U. z 2009 r., Nr 50, poz.398 z późn. zm.) Rada Gminy 
Osiek uchwala, co następuje: 
 
§ 1. Dla wybranego w wyniku bezpośrednich wyborów Pana Wójta Janusza Kaczyńskiego, 
ustala się wynagrodzenie miesięczne:  
- wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 4 200,00 zł  
- dodatek funkcyjny w kwocie 1 500,00 zł 
- dodatek specjalny w kwocie 1 140,00 zł 
- dodatek staŜowy w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego 840,00 zł 
§ 2. Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia i obowiązuje od wynagrodzeń za miesiąc 
grudzień 2014 roku. 
§ 3. Traci moc uchwała Nr II/15/2010 Rady Gminy Osiek z dnia 28 grudnia 2010 roku. 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Firyn 
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Czy są jakieś pytania ?  
 
Teresa Eggert: To jest najniŜsze tak ?  
 
Irena Patan: To jest w tabeli wynagrodzeń przewidziane dla wójtów w gminach do 15 
tysięcy mieszkańców. Minimalne wynagrodzenie wynosi 4200, maksymalne 5900. Tak samo 
jest  maksymalny dodatek funkcyjny. To jest u nas w kwocie 1500 a maksymalny jest 1900. 
1500 jest to kwota minimalna. Tak samo jest dodatek specjalny w kwocie minimalnej 1140,   
a wysługa lat - dodatek staŜowy 840. Wszystko to są kwoty brutto. 
 
Teresa Eggert: Nie ja wiem, Ŝe to są kwoty brutto. Mało mi się wydawało, Ŝe to najniŜsze. 
 
Irena Patan: Poprzednia Pani Wójt teŜ miała te stawki w gminie najniŜsze. 
 
Artur Skalski : Czy mogłaby Pani powiedzieć co to jest dodatek specjalny? 
 
Irena Patan: Dodatek specjalny, zgodnie z wykazem i ustawą o pracownikach 
samorządowych przysługuje wójtowi i to jest obligatoryjne. JeŜeli nie udzielimy, ustawa po 
prostu nakazuje dodatek specjalny. PoniewaŜ, no wiadomo, wójt pracuje 24 godziny 
i przysługuje mu dodatek specjalny. To jest w rozporządzeniu. Kiedyś swego czasu, teŜ za 
panowania Wójta Kaczyńskiego, zrezygnował z dodatku - właśnie tego specjalnego. Później 
były problemy, trzeba byłoby mu wypłacić. Ale Pan Wójt wtedy to jako darowiznę przekazał 
na rzecz gminy. Więc ustawa nakazuje i trzeba to po prostu przestrzegać. 
 
Andrzej Firyn : Panie Januszu – proszę. 
 
Janusz Kaczyński: Tytułem uzupełnienia. Rzeczywiście kwota, która tutaj jest zapisana 
moŜe wydawać się imponująca. Jest to kwota brutto. Oczywiście, kwota netto jest duŜo 
niŜsza. Natomiast jest ona – tak myślę – adekwatna do odpowiedzialności za gminę, jaką wójt 
ponosi. W tym równieŜ odpowiedzialność finansową, chociaŜby za naruszenie dyscypliny 
finansów publicznych. JeŜeli cokolwiek się wydarzy, to wójt finansowo za to odpowiada. I to 
co mówiła juŜ Pani Sekretarz, Ŝe wójt nie pracuje od godziny 7.00 do 15.00. Obojętnie która 
to jest godzina, a coś się wydarzy, niestety, nawet jak śpi, to teŜ pracuje bo musi wstawać i 
jechać tam, gdzie jest sprawa do załatwienia. I to co wcześniej było powiedziane, nie jest to 
nic więcej, niŜ to co mieli wszyscy poprzedni wójtowie w naszej gminie. Czyli najniŜsza 
moŜliwa stawka, jaka moŜe być tutaj ustalona. NiŜej się po prostu nie da, bo zaczynają się z 
kolei kłopoty z Regionalną Izbą Obrachunkową. No i trzeba się tłumaczyć, dlaczego to jest 
tak a nie inaczej. TakŜe, no przepraszam, Ŝe tyle to wychodzi, ale nie mam na to wpływu.  
 
Andrzej Firyn : Proszę Pani Tereniu. 
 
Teresa Eggert: Ja po prostu zadałam takie pytanie, tylko bo mi się wydawało właśnie mało, 
i dlatego zadałam pytanie, czy to jest najniŜsze ? Bo doskonale tutaj pewnie wszyscy wiemy, 
Ŝe jest to brutto. To nie w tym sensie, Ŝe to jest duŜo. 
 
Roman Kłos: Jeśli tak moŜna powiedzieć, Pani Teresa tak mówi, Ŝe to jest mało. To myślę, 
Ŝe jeŜeli jest to samo co poprzednio, to teŜ o tym była wzmianka, i o tym było wiadomo. Tak. 
 
Andrzej Firyn : Czy jeszcze są jakieś uwagi, zapytania ? Nie ma. Skoro juŜ nie ma więcej 
pytań do tej uchwały przeprowadzimy głosowanie za przyjęciem tejŜe uchwały.  
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Kto jest za przyjęciem uchwały proszę ręka do góry. 
 
Kto jest "za" ? - 15 radnych. 
Kto jest "przeciw" ? -   0 radnych. 
Kto się "wstrzymał" ? -   0 radnych. 
 
W związku z powyŜszym, przeczytam jeszcze raz podjętą uchwałę: 
Uchwała nr I/6/2014 w sprawie w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. Na 
podstawie art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym       
(tj. Dz.U. z 2013 r., poz. 594 z późn. zm.) oraz art. 8 ust. 2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. 
o pracownikach samorządowych (Dz.U. z 2008 r. Nr 223, poz.1458 z późn. zm.) w związku   
z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009 r. w sprawie zasad wynagradzania 
pracowników samorządowych (Dz. U. z 2009 r., Nr 50, poz.398 z późn. zm.) Rada Gminy 
Osiek uchwala, co następuje: 
 
§ 1. Dla wybranego w wyniku bezpośrednich wyborów Pana Wójta Janusza Kaczyńskiego, 
ustala się wynagrodzenie miesięczne:  
- wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 4 200,00 zł  
- dodatek funkcyjny w kwocie 1 500,00 zł 
- dodatek specjalny w kwocie 1 140,00 zł 
- dodatek staŜowy w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego 840,00 zł 
§ 2. Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia i obowiązuje od wynagrodzeń za miesiąc 
grudzień 2014 roku. 
§ 3. Traci moc uchwała nr II/15/2010 Rady Gminy Osiek z dnia 28 grudnia 2010 roku. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Firyn 
 
Kolejnym punktem naszych obrad są wolne wnioski.  
Czy koleŜanki, koledzy, Pan Wójt, pracownicy urzędu mają jakieś pytania – moŜna je 
zgłaszać. 
 
Skoro się nikt nie wyrywa, to ja poproszę o głos. 
 
Chciałem przypomnieć, Ŝe od dnia naszego ślubowania mamy czas 30 dni na złoŜenie 
oświadczeń majątkowych. Prosiłbym wszystkich radnych o to, by nie zapomnieć i w terminie 
je złoŜyć. 
 
Wpłynęło do mnie pismo z Polskiego Komitetu Pomocy Społecznej, koło w Osieku, Zarząd 
Gminny Polskiego Komitetu Pomocy Społecznej. Przy czym pismo było adresowane na 
papierze indywidualnie do mnie, a na kopercie było napisane Przewodniczący Rady Gminy 
Osiek. Wobec tego poczułem się w obowiązku przeczytać Wam to pismo i poprosić                    
o zaproponowanie wspólnego rozwiązania. 
 
Przewodniczący odczytał pismo. 
 
Andrzej Firyn : Po przemyśleniach, bo to pismo dostałem juŜ w zeszłym tygodniu, w piątek, 
wpadłem na pomysł, czy my jako radni nie chcielibyśmy ich wspomóc z naszych własnych 
kieszonkowych i wobec tego mam propozycję. Pomimo tego, Ŝe Zarząd Gminny Polskiego 
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Komitetu Pomocy Społecznej jest wspierany przez fundusze urzędu to czy nie złoŜylibyśmy 
się wszyscy, kaŜdy tyle ile moŜe, po parę złotych i wpłacić je jako dar od członków Rady 
Gminy dla Polskiego Komitetu Pomocy Społecznej. 
Pani Tereniu ? 
 
Teresa Eggert: Ja tutaj moŜe powiem jak to było wzorem lat ubiegłych. Przewodniczący 
powiedział, PKPS jest wpierany przez budŜet z urzędu gminy – czyli przez nas wszystkich 
podatników. Ale równieŜ w poprzednich latach myśmy się skrzyknęli, nie ile kto tam moŜe 
dać, czy złotówkę czy dwa, po prostu było skrzyknięcie. Tam składali się po 10 złotych 
i kaŜdy z radnych te 10 złotych dał. I było to wpłacane. Bywało tak Panie Skarbniku, prawda? 
I wtedy została ta kwota przekazana, tam wpłacona na to konto. Tak to wyglądało. 
Bo tak, jeŜeli się mówi, Ŝe ile tam kto moŜe… 
 
Andrzej Firyn : Rozumiem. Zrozumiałem. Czy są propozycje, Ŝe będziemy głosowali, kto ile 
moŜe? Znaczy, ile tam damy. 
 
Wywiązała się krótka dyskusja techniczna na tema zbiórki pieniędzy i sposobu przekazania 
do PKPS. 
 
Andrzej Firyn : Kolejne pytania i wnioski z sali ? Ja mam. Kiedy moŜemy zrobić kolejną 
sesję ? Sesję dotyczącą finansów naszej gminy czyli budŜetu. KaŜdy z Państwa go otrzymał.  
Panie Januszu, ma Pan jakiś termin ?  
 
Janusz Kaczyński: Jeśli mógłbym coś zaproponować, to w związku z tym, Ŝe mamy w tej 
chwili czas świąteczny i wszyscy głowę zajętą zbliŜającymi świętami, to moja propozycja jest 
taka, Ŝeby na temat budŜetu rozmawiać dopiero po ich zakończeniu. Propozycja jest taka, 
Ŝeby 29 grudnia w poniedziałek zrobić to w taki nietypowy sposób, to znaczy przez ten czas 
oczekiwania na tego 29-ego zapoznali się dosyć dobrze z budŜetem i wypracowali ewentualne 
propozycje, którymi byśmy się chcieli podzielić z resztą radnych i szybciutko to 
przeprowadzić. Proponuje zrobienie dwóch rzeczy na raz, czyli komisje i sesja tego samego 
dnia. Czyli 29-ego proponuję o godzinie 16-stej zrobić posiedzenie komisji, natomiast o 
godzinie 17-stej sesję. Dlaczego właśnie w ten sposób? Myślę, Ŝe tak: po pierwsze, dostajemy 
jako radni propozycję budŜetu niejako w spadku po poprzedniej Pani Wójt. Ten budŜet jest 
zaopiniowany pozytywnie przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Gdybyśmy teraz chcieli 
robić jakąś rewolucję w budŜecie i przewracać go do góry nogami, to teŜ wiązałoby się to            
z nowymi, dodatkowymi pracami, a tego chciałbym uniknąć. Myślę, Ŝe ten budŜet jest 
sporządzony, tak po wstępnym przejrzeniu, prawidłowo, nie mam tutaj większych uwag. 
Natomiast wszelkie zmiany, jakie chcielibyśmy wprowadzić, to przełóŜmy na przyszły rok. 
Wiecie Państwo, Ŝe co sesję jest moŜliwość wprowadzania zmian do budŜetu. 
Więc, jeśli chcielibyśmy kosmetyczne sprawy załatwić, w tym roku jeszcze, to będzie szansa 
29-ego na komisjach o 16-stej i o 17-stej na sesji. Natomiast powaŜniejsze sprawy, a myślę, 
Ŝe kaŜdemu po głowie chodzą zmiany, jakieś waŜne rzeczy, które chciałby na radzie 
przedstawić i ewentualnie do budŜetu wprowadzić, to zrobimy to w przyszłym roku.  
Taka jest propozycja, Ŝeby nie mieszać juŜ w tej chwili w budŜecie. On juŜ jest zaopiniowany 
przez Regionalną Izbę Obrachunkową, jest wszystko zrobione prawidłowo, wskaźniki, które 
powinny być dla naszej gminy osiągnięte są zachowane, więc wszelkie zmiany mogłyby 
naprawdę zaburzyć konstrukcję tego budŜetu, a tego w tym roku chciałbym uniknąć. Stąd teŜ 
taka propozycja. JeŜeli Państwo mają inną, to myślę, Ŝe to jest do przedyskutowania. 
 
Andrzej Firyn : Wszyscy zrozumieli ? Nie ma sprzeciwu ? 
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Teresa Eggert: Myślę, Ŝe tutaj, ja osobiście zgadzam się, jeŜeli chodzi o budŜet z tym co 
powiedział Wójt. Ale jeŜeli będziemy przygotowani, to powinno starczyć w zupełności. 
 
Janusz Kaczyński: Jak chcą być Państwo wcześniej, to jesteśmy otwarci na propozycje.  
 
Teresa Owczarek: Ja mam taką prośbę, czy te komisje i sesje będą zawsze po południu ? 
Wolałabym, sesja tak, ale komisje czy by do południa nie mogły być ?  
 
Roman Kłos: UwaŜam, Ŝe jak było kiedyś, spotykać się zwłaszcza popołudniami, większość 
pracuje. Jest wielki problem zwolnić się, a tym bardziej, jak pracujemy u prywatnych 
przedsiębiorców. 
 
Teresa Eggert: Tylko jeŜeli będą potrzebne jakieś dokumenty. 
 
Roman Kłos: JeŜeli będą potrzebne jakieś dokumenty, to myślę, Ŝe dostarczą nam je 
pracownicy gminy i teŜ swój czas poświęcą. Jest to juŜ, Ŝe tak powiem, wprowadzone w 
większości gmin, między innymi Skórcz teŜ. TakŜe myślę, Ŝe nie odbiegamy od jakiegoś tutaj 
zasadniczego  terminu i proponuję, by było popołudniami. 
 
Janusz Kaczyński: Jeśli moŜna, tak szybciutko dodać do tego, co przed chwilą było. Są dwa 
stanowiska. Jedno wcześniej, drugie później. No i nie ukrywam, Ŝe ja równieŜ chciałbym, 
Ŝeby te sesje odbywały się w godzinach późniejszych. Właśnie o godzinie 17-stej z dwóch 
powodów. Po pierwsze chciałbym dać moŜliwość osobom, które pracują, uniknięcia 
problemów ze zwalnianiem się u pracodawcy, tłumaczeniem się, dlaczego ucieka i bierze 
wolne. Natomiast druga rzecz, to, wiem, Ŝe nie będą z tego mieszkańcy korzystać, ale Ŝeby 
była teŜ taka opcja, Ŝe ktoś, kto chce przyjść posłuchać sobie na komisjach, o czym 
rozmawiamy, Ŝeby taką moŜliwość równieŜ miał. A po trzecie, deklaruję, Ŝe te trzy osoby, 
które teraz przed państwem siedzą, będą zawsze przygotowane i udzielą wszelkich informacji 
na temat proponowanych projektów uchwał. I tutaj obecność pracowników nie będzie nam 
potrzebna. Pan Skarbnik, Pani Sekretarz i moja osoba będziemy przygotowani do 
prezentowania projektów uchwał.  
 
Andrzej Firyn : Wyjaśniony chyba temat ? UwaŜam, Ŝe moŜna zakończyć, tak ? 
 
Wywiązała się krótka dyskusja, przeplatane wypowiedzi radnych. 
 
Andrzej Firyn : Panie Jarku – proszę. 
 
Jarosław Graban: Ja proponuję, by ukrócić tą dyskusję. Na następną komisję, czy tam sesję 
proszę dodać punkt, który będzie dotyczył głosowania nad, czy mają być do południa czy po 
południu. Przegłosujemy i nikt nie będzie miał do nikogo pretensji. 
 
Janusz Kaczyński: Państwo mogą juŜ w tej chwili podjąć decyzję w formie głosowania, jak 
Państwo sobie Ŝyczą, Ŝe chcą mieć o takiej godzinie czy o innej. To juŜ jest decyzja Państwa. 
Jako urząd nie będziemy w to ingerować. To jest decyzja rady. 
 
Andrzej Firyn : Ja proponuję tak, poniewaŜ kaŜda decyzja musi być, jakby to powiedzieć, 
przemyślana i rozpatrzona. Proponuję, Ŝeby sprawę organizacyjną zostawić do następnego 
razu. Przemyślmy. Dzisiaj nawet moŜemy po sesji chwilę pozostać i podyskutować na ten 



 13 

temat, poprzekonywać, wymienić argumenty. I moŜe znajdziemy konsensus, który wszystkich 
zadowoli. I tak myślę, Ŝe byśmy tak zrobili. 
 
Janusz Kaczyński: Jeśli mogę, Panie Przewodniczący ? 
 
Andrzej Firyn : Proszę! 
 
Janusz Kaczyński: Szanowni Państwo Radni. Dostaliście juŜ wcześniej projekt uchwały 
budŜetowej. Chciałbym jeszcze teŜ w tej chwili poinformować, Ŝe dostarczymy projekt 
kolejnej uchwały, która powinna teŜ być procedowana w tym roku. To jest uchwała                    
w sprawie określenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenia urządzeń 
w pasie drogowym. Od czasu do czasu dzieją się na naszym terenie róŜnego rodzaju 
inwestycje, ktoś na przykład wbudowuje w drogę kawałek kanalizacji, ktoś układa gdzieś 
jakiś kabel. Nasz teren - za to naleŜy pobierać opłaty i taka uchwała jest niezbędna, byśmy 
mogli takie opłaty pobierać. WaŜne jest równieŜ to, Ŝe taka uchwała zanim wejdzie w Ŝycie, 
musi być opublikowana w dzienniku urzędowym co troszeczkę trwa. 
Więc chcielibyśmy tą uchwałę równieŜ rozpatrzyć na najbliŜszym posiedzeniu rady czyli tego 
29-ego grudnia. Będą mieli Państwo teŜ okazję zapoznać się z proponowanymi wysokościami 
stawek za zajęcie pasa drogowego czyli jak ktoś próbuje na naszych terenach robić to musi 
teŜ za to zapłacić. Bo taki fragment gruntu jest czasowo wyłączony z uŜytkowania i za to 
naleŜy nam się ta opłata. Po drugie jak juŜ ktoś na stałe wybuduje, to co roku będzie musiał 
taka opłatę nam wnosić. Musimy w tej chwili pilnować, Ŝeby jakiekolwiek dochody, które są 
moŜliwe do ściągnięcia, do budŜetu wprowadzali. AŜeby to zrobić, będzie potrzebna właśnie 
ta uchwała. I tu poproszę Panią Sekretarz, Ŝeby projekt tej uchwały Państwu rozdać, a 29-ego 
jak nie będzie większych uwag lub propozycji, będziemy dalej procedować. 
 
Andrzej Firyn : A ja mam pytanie, skoro jest o tym pasie przydroŜnym, gmina równieŜ ma 
przy pasie na szosie wojewódzkiej, w pasie przydroŜnym, trzyma swoje znaki. Czy płacimy 
teŜ za to ? 
 
Janusz Kaczyński: Do marszałka. 
 
Andrzej Firyn : DuŜo to jest? 
 
Irena Patan: 500 zł ? 
 
Andrzej Krzywi ński: Za kanalizację i wodociąg około 11 tysięcy zł. 
 
Artur Skalski : Jeszcze mam pytanie odnośnie projektu tej uchwały. Czy są tam zawarte 
(wiem, Ŝe nie muszą być) jakieś średnie opłaty z innych gmin. Bo to, Ŝe jakaś kwota tam 
będzie, to mnie ona nic nie mówi. Nie będę wiedział czy jest to duŜo czy mało. Czy moŜna by 
było coś takiego zrobić ? 
 
Irena Patan: Ja juŜ teraz powiem, Ŝe na przykład są określone w rozporządzeniu 
maksymalne stawki za umieszczenie juŜ na trwale w pasie drogowym, czy w drodze 
urządzeń, maksymalna stawka za 1 metr kwadratowy jest 200 zł. A za zajęcie pasa w 
zaleŜności od wielkości, czy tam 25% drogi… 
  
Teresa Eggert: Na przykład ścinamy drzewo i zajmujemy pas. 
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Andrzej Firyn : To nie o to chodzi. 
 
Irena Patan: Jest za zajęcie pasa, ale to akurat drzewo nie ma tu. JeŜeli jest to związane, bo 
drzewo wiadomo tam, ale z prowadzeniem wszelkich robót w pasie drogi czy drodze. To nie 
jest robota, to jest usuwanie. Właśnie, za zajęcie czasowego pasa drogi, lub jezdni i drogi, 
maksymalna stawka wynosi 30 złotych. A tu jest zaproponowane nam, tak rozbite: do 20% - 3 
złote, 25%. No mamy takie nie maksymalne powiem w stosunku… 
 
Artur Skalski : No moŜe by taką ściągę przygotować, jakie są maksymalne stawki, Ŝeby tak 
moŜna było się odnieść do czegoś. 
 
Irena Patan: To ja przygotuje taka tabelę na sesję 29-ego. Ale w tej chwili tak to wygląda, Ŝe 
za jeden metr zajęcia pasa czasowego, jest 30 złotych maksymalnie, a za umieszczenie 200. 
 
Andrzej Firyn : Czy jeszcze w tym temacie są jakieś zdania ? Bo ja mam następny taki 
wniosek. Popatrzyłem na to, ile trzeba było przygotować papieru na protokoły z ostatniej 
sesji. I ile, jakby to powiedzieć, ekologicznie strat z tego powodu. I finansowych równieŜ. Ja 
się zastanawiałem czy jest taka opcja i prawo równieŜ to przewiduje, Ŝeby wszelkie 
propozycje uchwał, albo nawet jeśli protokół jest taki długi jak wyszedł teraz, czy moŜna je 
przesłać nam w postaci elektronicznej, a na Sali obrad byłby tylko jeden.  
 
Teresa Owczarek: Ale wszyscy nie maja Internetu. 
 
Roman Kłos: Ja powiem szczerze, Ŝe nie mam czasu tego czytać. 
 
Andrzej Firyn : Kto na przykład woli papier, ale ja nie proponuję, byśmy to dzisiaj 
rozstrzygali. Tylko byśmy się zastanowili przy następnej sesji, lub po sesji, w trakcie wolnych 
wniosków wrócili do tego tematu. Jak to rozwiązać ? Czy na przykład zrobić listę, gdzie 
osoby jedne zadeklarują, Ŝe im wystarcza forma elektroniczna i osoby, które chcą koniecznie 
na papierze. Ile poszło papieru na ten protokół dzisiejszy ? Pół ryzy, nie ? 
 
Roman Kłos: Ale teŜ forma przygotowania na sesję jest lepsza, nie ? Mam przed sobą juŜ 
dokumenty. 
 
Jarosław Graban: Raz na miesiąc pół ryzy – gmina nie zbiednieje. 
 
Andrzej Firyn : Dobra, słuchajcie, to był wniosek, od którego odstępujemy. Dziękuję, ale 
zostawiam to nadal, Ŝeby ziarnko, gdzieś tam kiedyś wykiełkowało. I będzie to moŜna inaczej 
rozwiązać. Czy są jeszcze jakieś wnioski, uwagi ? 
 
Roman Kłos: Czy te oświadczenia majątkowe, które mamy złoŜyć moŜna dzisiaj składać ? 
 
Andrzej Firyn : Pani Joasia Chabowska jest przygotowana do ich odbioru. 
 
Janusz Kaczyński: Jeszcze jedna uwaga, gdyby ktoś z Państwa miał kłopot, bo chyba nie 
wszyscy mieli do czynienia z tymi oświadczeniami majątkowymi, to myślę, Ŝe gdyby zgłosił 
się do urzędu to postaramy się pomóc. Bo dla niektórych jest to zupełnie nowa rzecz. Nigdy 
się tego nie robiło, więc proszę do urzędu i spróbujemy, ja czy tutaj Pani Asia, Pani Sekretarz, 
spróbujemy troszeczkę pomóc, Ŝeby ten pierwszy raz przejść, a potem juŜ będzie łatwiej.  
 



 15 

Andrzej Firyn : Przy czym Wam powiem, Ŝe tak źle nie jest, nie taki koń straszny jak go 
rysują. Oszczędności, papiery wartościowe i tak dalej, to wszystko się rozpatruje, o ile dobrze 
wiem, powyŜej 10 tysięcy złotych jak się ma, tak ? Środki pienięŜne, gdzie jest napisane, ale 
trzeba tak czy inaczej wypełnić. 
 
Irena Patan: I pamiętać, Ŝe jak się ma dom, nieruchomość składającą się z domu i działki, 
proszę pamiętać, by wpisać inne nieruchomości, jak tam jest dom, jaka powierzchnia, a potem 
ostatni punkt, powierzchnię działki i wartość jej określić. Bo dom nie moŜe być w powietrzu. 
Musi być na działce. To jest druga strona. 
 
Przeplatane wypowiedzi radnych. 
 
Andrzej Firyn : Skoro juŜ nie ma juŜ więcej wniosków, uwag, zapytań, moŜemy zakończyć 
dzisiejsze obrady i dziękuję bardzo, za to, Ŝe się dzisiaj zebraliśmy.  
Przypominam, Ŝe Pan Artur Skalski zbiera na PKPS. UwaŜam nasze obrady za zakończone. 
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